
1.

Zápis č. 1/2024

Zápis a usneseníze zasedání zastupitelstva ze dne 29.Iedna 2024

Přítomni: ČernýJiří, Dobiášová Marcela, Fraňková Jana, Hruška Petr, Pohunek
Petr, Šilínek Libor, Škvorová Jaroslava

Ověření zápisu: Dobiášová Marcela, Šilínek Libor

Starosta obce konstatoval, žejednání zastupitelstva bylo řádně svoláno a

vyhlášeno. Je přítomno 7 zastupitelů. Zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Program zastupitelstva:

1/ BENE-BUS

2/ CHOPOS

3/ Zrník

4/ Stanovení odměn zastupitelů

5/ Různé

Hlasování: 7 pro/O proti/ O se zdrželo

Program zastupitelstva byl schválen

add 1.)

Starosta seznámil přítomné zastupitele se zápisem z valné hromady DSO BENE-
BUS konané 14.12.2023.

Příspěvek na provoz zůstává stejný jako v roce 2023 (5,- Kč/osoba + 275,-

Kč/osoba)

add 2.)

Starosta seznámil přítomné zastupitele se zápisem ze zasedání výboru svazku
obcí CHOPOS, které uskutečnilo 28.12.2023 v Postupicích.

add 3.)

Z důvodu vybudování novéelektrické přípojky k zrníku je třeba schüálit smlouvu

o budoucí smlouvě o zřízenívěcného břemene.

Návrh usneseníč.1/1/2024



2.

Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o budoucí smlouvě o zřízenívěcného
břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-6033431.

Hlasování: 7 pro/O proti/ O se zdrželo

Usnesení č. 1/1/2024 bylo schváleno

U zrníku je vybudována kompletně kanalizace. Původní jímka je vybourána.
Chybějící výplně jsou zazděny. Celá budova je zasklena. Je provedena kompletní
oprava vnitřních omítek. Zbývádokončit venkovní terénní úpravy.

add 4.)

Od 1.1.2024 se stanovýodměny zastupitelům novýmzpůsobem. Základ tvoří

průměrnáměsíčnímzda, která se násobí koeficientem daným velikostí obce.

Návrh usneseníč.2/1/2024

Zastupitelstvo obce schvaluje výši odměn zastupitelů dle přílohy č. 1 k zápisu ze
zastupitelstva 29.1.2024. Platnost od 1.2.2024.

Hlasování: 7 pro/ 0 proti/ O se zdrželo

Usnesení č.2/1/2024 bylo schváleno

Příloha č. 1 je v listinné podobě k nahlédnutí v úředních hodinách v kanceláři

013.

add 5.)

P. Pohunek požádal o provedení kompletní rekonstrukce asfaltovýchpovrchů
v obci Sembratec. Starosta přislíbil vyhotovení rozpočtu. Dále se bude jednat.

P. Fraňková navrhla oslovit firmu Zásilkovna k umístění zásilkového boxu v naší
obci. Zastupitelé souhlasí.

Finanční příspěvek na platbu popelnic byl poskytnut 6 občanům.



3.

Zasedání skončilo v 21.00 hod.

V Petroupimi dne 7.2.2024

Zapsala: Fraňková Jana

Ověření zápisu:

Vyvěšeno: 7.2.2024

Sejmuto:

Vyvěšeno na EÚD

OBEC


